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Minister 
Vizjak 
na obisku 
na Ravnah

Minister za gospodarstvo mag. Andrej Vizjak 
je 5. aprila na povabilo glavnega direktorja 
Metala Ravne mag. Darka Mikca obiskal Ravne. 
Pogovarjal sc je z vodstvi družb Metal Ravne, 
Noži Ravne in Sistemska tehnika, si ogledal 
proizvodnjo v kovačnici in OE Valuk, dal izjavo 
novinarjem in obisk sklenil s srečanjem še z 
drugimi koroškimi gospodarstveniki.

Na konferenci za novinarje sta poleg ministra 
sodelovala še gostitelj in predsednik uprave 
Slovenske industrije jekla Tibor Šimonka. 
Povzemamo njihove izjave za javnost.

Minister za gospodarstvo mag. Andrej 
Vizjak: »Kot sem že večkrat povedal, je  moj namen 
intenzivno obiskovati slovensko gospodarstvo. 
Slovensko železarstvo oziroma družbe v okviru 
Slovenske industrije jekla so eden od pomembnih

Dobrodošlica pred upravno zgradbo

stebrov našega gospodarstva, zato sem vesel povabila 
in tudi današnjega sporočila, k i je  zelo jasno in 
optimistično. To pa je , da so družbe v okviru 
Slovenske industrije jekla in tako tudi družba Metal 
Ravne ter tudi druge družbe na tem območju pred 
optimističnim obdobjem, k i se je  začelo že leta 2003 
in se nadaljevalo lani ter traja tudi letos. Ta panoga je  
v konjunkturi, zato se obetajo pomembna sredstva, ki 
zagotavljajo nadaljnji razvoj, k i zagotavljajo nove, 
prepotrebne investicije, kajti od njih je  odvisna 
stabilnost, obseg in zanesljivost proizvodnje in s tem 
tudi poslovna solidnost teh družb. Danes so me 
seznanili tako s proizvodnimi programi kot tudi z 
načrti družb Metal Ravne, Sistemska tehnika in Noži 
Ravne. Povedali so mi, da so pomembni, konkurenčni, 
svetovni proizvajalci, in s takimi programi ter 
ambicijami je  mogoče tudi v prihodnje razvijati 
slovensko gospodarstvo. To se pravi, v luči nenehnega 
tehnološkega napredka in zagotavljanja 
konkurenčnosti v evropskem in svetovnem merilu.
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Minister se je sestal z vodstvi SIJ-a, Metala 
Ravne, Nožev Ravne in Sistemske tehnike.

Med tiskovno konferenco: predsednik uprave SIJ 
Tibor Šimonka, minister mag. Andrej Vizjak in 
direktor Metala Ravne mag. Darko Mikec.

Ogled kovaške stiskalnice

Seveda smo spregovorili tudi o investicijah in 
privatizaciji. Zavzemam se za postopno, premišljeno 
privatizacijo, ki bo potekala tudi in predvsem s 
sodelovanjem z upravami družb, kajti želimo, da bo 
privatizacija razvojno naravnana, v luči iskanja 
ustreznih strateških partnerjev, ki bodo z vlaganji 
omogočili nadaljnji razvoj družb, tako Metala Ravne 
kot drugih družb. Seveda je  c ilj privatizacije tudi 
uspešnejše upravljanje stroškov in nenazadnje to, kar 
je  vlada že večkrat napovedala -  postopen umik 
države iz gospodarstva. Še enkrat poudarjam, da se

zavzemamo za premišljen in postopen 
potek privatizacije in s tem umik države 
iz te panoge. Gre za, po moje, primerno 
prihajajoče obdobje za privatizacijo. 
Povedal sem že, da je  ta panoga v 
konjunkturi, kar pomeni, da se 
povpraševanje in interes povečujeta, 
ocenjujemo pa tudi, da bo to obdobje 
trajalo še nekaj časa. To je  torej 
obdobje, primerno za intenziviranje 
postopkov privatizacije in ne vidim 
pravzaprav možnosti, da bi uspešno 
izpeljali to privatizacije brez tesnega 
sodelovanja tako s holdingom 
Slovenska industrija jek la  kot seveda 
tudi s posameznimi družbami.

Že ko sem pred časom obiskal sedež 
holdinga, smo najavili oblikovanje 
nove komisije za privatizacijo in seveda 
tudi njene naloge ter dinamiko njenega 
delovanja. Predlog nove komisije je  že 
podan in se trenutno še usklajuje. Gre 
za to, da se ugotovijo in vključ ijo  
spremembe, ki so v tem obdobju nastale 
tudi v programu prodaje, zato je  in bo 
naloga te komisije, da v sodelovanju s 
holdingom in z družbami ugotovi stanje 
in tiste korake ter spremembe, ki jih  
narekuje čas v sledenju ključnih ciljev 
privatizacije. K ljučni c ilji, še enkrat, pa 
so: zagotoviti nadaljnji razvoj in čim 
uspešnejše poslovanje družb, kar je  prvi 
in najpomembnejši c ilj, tega pa bo brez 
povezave in vključitve strateških
partnerjev ali strateškega partnerja
skoraj nemogoče izvesti. Seveda so se 
razmere v teh letih spremenile, zato so 
tudi nekateri partnerji, ki so b ili takrat 
še nezainteresirani, sedaj zainteresirani, 
in seveda ne gre izključevati domače 
ponudbe in domačih zainteresiranih 
partnerjev pri nadaljnjih razvojnih
vlaganjih v družbe v okviru Slovenske 
industrije jekla. Skratka, te novo nastale 
razmere je  treba analizirati, kar 
predvidevamo, da bi se dalo narediti v 
pol leta, do jeseni, in takrat predstaviti 
spremenjeni program privatizacije, pri 
čemer je  potrebno, da komisija oceni, 
kdaj je  najprimernejši čas za prodajo. 
Skratka, ne bomo hiteli, da bi to storili 
v nekaj mesecih. M islim , da je  to tudi 
nenazadnje lastniku v korist, da imajo 

družbe, katerih lastnik je , dobiček, da ta dobiček 
razporejajo in vlagajo v posodobitev, zato bi lahko 
bila naglica slaba in odveč. Tako vidim  nadaljnje 
korake, ki pa so že sproženi.«

Predsednik uprave Slovenske industrije 
jekla Tibor Šimonka: »Hvala gospodu ministru za 
spodbudne besede in laskave ocene. V  skupini SIJ smo 
izjemno zadovoljni, da se v tako kratkem času minister 
že drugič srečuje z nami, da smo imeli možnost, da ga
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Prvi maj ob Ivarčkem jezeru

Tudi letos je na tradicionalno zbirališče ob prazniku dela prišlo veliko ljudi, ki so 
prisluhnili govorniku poslancu DZ Miru Petku, recitatorjem OŠ Prevalje, Pihalnemu 
orkestru železarjev Ravne in se poveselili ob zvokih ansambla Šibovniki s pevkama 
Marjano Mlinar in Vero Trafela.

A. Č., foto: Stanko Mravljak

seznanimo z rezultati za lansko leto, ki so b ili 
rekordni, in povemo, da v letošnjem letu zastavljeni 
načrti presegajo cilje  in da bodo tudi rezultati prav 
tako rekordni.

M inistru smo posredovali naše jasno sporočilo. Da 
so danes okoliščine, v katerih se naš lastnik -  država 
pripravlja na novo etapo privatizacije, popolnoma 
drugačne, kot so bile leta 2001, ko se je  sprejemal 
program privatizacije, in naša želja je, in v to smo tudi 
prepričani ter verjamemo, da bo tudi naš lastnik te 
okoliščine pozorno analiziral in vkoval v svoje načrte.

Naša prihodnost je  povsem jasna, saj smo pred 
kratkim sprejeli srednjeročne razvojne programe. Iz 
teh načrtov veje optimizem in na nek način tudi 
prepričanje, da smo sposobni dosežene rezultate še 
izboljšati; seveda ob predpostavki, da bomo lahko 
izpeljali tudi investicijska vlaganja.«

Glavni direktor Metala Ravne mag. 
Darko Mikec: »Najprej bi se zahvalil gospodu 
ministru, ki se je  odzval našemu povabilu za obisk na 
Ravne. Tako smo imeli možnost pravzaprav iz prve roke

slišati, kako država oziroma vlada razmišlja o privatizaciji 
posameznih družb iz sistema SIJ. Veseli smo, da smo 
slišali spodbudne besede, da se s privatizacijo ne bo 
hitelo, da se bo poskušalo najti strateškega partnerja, ki bo 
zagotovil nadaljevanje nekajstoletne tradicije koroškega 
jeklarstva na tej lokaciji. Mislim, daje izjemnega pomena 
tudi to, da se najde strateški partner, ki bo zagotovil 
ohranitev delovnih mest in proizvodnjo jekla tukaj, na 
Ravnah. Dejstvo je, da je  Metal Ravne v zadnjem času 
dosegel solidne poslovne rezultate, k i omogočajo in 
bodo omogočali pospešeno investicijsko dejavnost, 
zagotovo pa je  pomembno, da se najde partner, ki bo 
omogočil širitev kapacitet in vlaganja. Treba je  
povedati, da je  jeklarstvo kapitalsko intenzivna panoga 
in zahteva velika vlaganja, ki jih  je  treba izvesti v 
relativno kratkem času, da se tako zagotovi pozitivno 
poslovanje tudi v obdobju, ko bo konjunktura na trgu 
jeklenih izdelkov ponehala in bo prišla recesija. Tudi 
med recesijo mora biti družba Metal Ravne sposobna 
dosegati pozitivne rezultate in donosnost, ki jo  zahteva 
lastnik.«

A. Č.
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Dobremu delu sledi
(obljubljena) nagrada

To  p rav ilo  so upoštevali tud i 

v M e ta lu , poteni ko so 

fe b ru a r ja  kovači in v a l ja r j i  

presegli c ilje  in dosegli 

reko rd n o  blagovno  

p ro izvo d n jo : p rv i so o d p ren iili 

2.613, d ru g i pa 3 .028  ton 

gotovih izde lkov. Vodstvo  

p o d je tja  j ih  je  2. a p rila  

povab ilo  na »gaudo« v 

p re va ljsk i D ru žb en i doni, k je r  

so n a jp re j zap loska li 

d ire k to r ju  m ag. Darku  
M ikcu, ko jim  je  o b lju b il  

denarno nagrado za dobro delo 

v prvem  č e trtle tju , potem  pa še 

m ikavn im  p lesalkam  skupine  

F ata  m organa.

A. Č.
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Tradicionalno srečanje kemikov

Da so kemiki (bili in so še) prijeten in dobro razumevajoč se kolektiv v železarni, 
dokazujejo z vsakoletnimi druženji. Letos so se zbrali že osmič zapovrstjo, tečejo pa že 
priprave na jubilejno srečanje delavcev nekdanje kemijske službe Železarne Ravne, ki bo še 
posebej slovesno. Franci Kamnik, član organizacijskega odbora, je v nagovoru 
triintrideset udeleženk in udeležencev povabil, naj spet obnovijo in utrdijo nekdanje 
službene vezi ter drug drugemu razkrijejo bolj vesele in manj žalostne prigode 
minulega leta. 2. aprila so v Gostišču Delalut kemiki preživeli lep, nepozaben večer, zato 
jih bodo pripravljali tudi v prihodnje. Vedo, kot pravi Kamnik, da čas pušča sledi na njihovem 
počutju, a ponuja tudi možnosti, da se mu uprejo -  z dobro voljo, s pohodi v naravo in 
prijateljskimi druženji ...

A. Č., foto: Fotostudio Ocepek

Intervencije
PGE Gasilskega zavoda 
Ravne v aprilu

15. 4. so v dražbi Styria Vzmeti pregledali prostore po 
požara, ki so ga uspeli pogasiti delavci sami.

26. 4. je  ob 3.14 prišlo do požara v dražbi Styria 
Vzmeti. Tudi tokrat so požar poskušali pogasiti sami, kar 
jim  ni uspelo v celoti. Zaradi širjenja strupenih plinov so 
gasilci delavce odstranili in potem začeli gasiti.

30. 4. so, zaradi izpada električne energije in možnosti 
zalitja, ob 17.34 pregledali strojnico v Valjarni.

Druga pomoč in intervencije poklicnih 
gasilcev:

7 .4 . ob delovni nesreči v Sistemski tehniki,
7 .4 . ob požara podrastja in trave na Čečovju,
8.4. ob izlitju nevarne snovi Ob Suhi na Ravnah,
9 .4 . ob požara stražarnice pri gradu na Javorniku,
9 .4 . so črpali vodo s parkirišča na Gačnikovi 5,
15. 4. so, po vklopu javljalca požara, pregledali 

prostore kemijskega laboratorija,
20.4. ob delovni nesreči v Valjarni,
22.4. ob požara na pralnem stroju v Dobji vasi,
23. 4. ob požaru v prostoru za dimljenje na Trgu 

svobode na Ravnah.
Direktor

Roman Lupuh, dipl. org.-men.
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Kulturna 
kronika
za april

Priznanja Občine Ravne na 
Koroškem za leto 2004

V drugi OŠ Slovenj 
Gradec je  b il 7. aprila koncert, ki 
sta ga sooblikovala APZ kluba 
ptujskih študentov Ptuj ter 
Mešani komorni zbor Carinthia 
Cantat. Organizator je  b il Javni 
sklad RS za kulturne dejavnosti,
OI Slovenj Gradec.

•  V  cerkvi sv. Egidija na 
Ravnali na Kor. je  9. aprila v 
organizaciji KD Svitanje gostoval 
svetovno priznan slovenski komorni 
zborAVE.

•  14. aprila je  bila v
Kulturnem domu Pliberk na 
ogled predstava Na c ilju  v 
izvedbi SNG Ljubljana. Med
igralci je  briljira la  odlična
Milena Zupančič.

•  Ljubimec najine žene je  naslov predstave, ki je 
14. aprila pritegnila občinstvo v ravenski Kulturni dom. 
Igrali so: Ivo Ban, Zvezdana Mlakar in Iztok Valič.

•  V  muzejskem razstavišču na ravenskem gradu so 
20. aprila odprli razstavo Dan zemlje in natura 2000. 
Pripravila stajo Zavod RS za varstvo narave, OE Maribor 
in Koroški pokrajinski muzej, enota Ravne na Koroškem.

•  Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, OI Ravne 
je  21. aprila v Črni na Koroškem pripravil območno 
srečanje otroških folklornih skupin, v soboto, 23. aprila, 
pa še območno srečanje odraslih folklornih skupin. 
Sodelovale so otroške folklorne skupine Centra za 
usposabljanje, delo in varstvo iz Črne, Vrtca Mežica, OŠ 
Javorje, OS Prežihov Voranc Ravne, OŠ Prevalje, OŠ 
Koroški jeklarji Ravne, OŠ Mežica in KD Prežihov 
Voranc Ravne ter skupine odraslih iz St. Mareina, 
Podgorja, Črne, Šentanela, Raven, Mislinje in Šmartnega.

•  Pevci KD Vres Prevalje so 23. aprila v 
Družbenem domu pripravili že 34. letni koncert. V 
goste so povabili tudi Kvartet trobil s Prevalj, mlade 
glasbenike iz slovenjgraške glasbene šole, recitatorje 
itd. V avli je  bila odprta razstava del akademskega 
slikarja Bena Kumpreja.

Po besedah predsednika KD MoPZ Vres Prevalje 
Andreja Kladnika so značilnosti iztekajoče se sezone 
naslednje: na regijskem pevskem tekmovanju v Žalcu 
so osvojili srebrno priznanje, priznanje za najboljši 
moški zbor, zborovodkinja Alm ira Rogina pa še 
priznanje za najboljši izbor tekmovalnega programa; 
prepevali so na Dunaju v cerkvi sv. Štefana; posneli so 
že večino gradiva za novo zgoščenko ter izdali CD s 
posnetki pesmi s starih LP plošč; pevci pa so (ob 
pomoči donatorjev) dobili nove uniforme. 
Pričakovanje 35-letnice delovanja zbora bo delovno: 
sodelovanje na proslavi ob 60. obletnici osvoboditve

Ob občinskem prazniku 15. aprilu so na svečani seji 
razglasili letošnje nagrajence. Za častnega občana, kar je 
najvišje priznanje Občine, je bil imenovan profesor Alojz 
Krivograd Nagrado Občine je prejel Miroslav Osojnik. 
Veliko plaketo Občine je dobila OŠ Prežihovega Voranca 
Ravne na Kor., plaketa Občine pa je pripadla Društvu 
upokojencev Ravne na Kor. Ivan Gradišek je dobitnik velike 
Prežihove plakete, Folklorna skupina KD Prežihov Voranc 
Ravne na Kor. pa Prežihove plakete. Veliko Klančnikovo 
plaketo so podelili Štefanu Robaču, Klančnikove plakete pa 
Alpinističnemu klubu Ravne na Kor., Jožetu Borstnerju in 
Henriku Medvešku. Priznanje župana je prejel Boris 
Florjančič.

Podrobneje bodo nagrajenci predstavljeni v naslednji 
številki Koroškega fužinarja.

A. č .

Prenovljena knjižnica 
odprla vrata

a

ter pevska turneja po Korčuli in Mljetu.
A. Č.

Ob občinskem prazniku 15. aprilu je  svoja vrata 
odprla prenovljena Koroška osrednja knjižnica dr. 
Franca Sušnika, ki domuje v ravenskem gradu. V 
obnovo stavbe je  bila v zadnjih letih v dveh fazah 
vložena skoraj m ilijarda tolarjev, urediti pa bo treba še 
okolico in grajski park ter kupiti opremo in restavrirati 
pohištvo ter slike. Slavnostni govornik na prireditvi je  
b il minister za kulturo dr. Vaško Simoniti, ki je  
poudaril, da je  to letos ena od največjih investicij s 
področja kulture v Sloveniji.

Podrobneje o otvoritveni slovesnosti (vključno z 
govori) preberite v naslednji številki Koroškega fužinarja.

A. Č.
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KOTIČEK ZA ZDRAVJE

Peskovniki 
naj bodo 
vir veselja, 
ne pa bolezni

V primeru pasje gliste (toksokaroze) so glavni vir 
okužbe psi, lahko tudi mačke. Okužimo se ob stiku z 
zemljo. V  primeru toksoplazmoze pa so v ir okužbe mačji 
iztrebki. Za obe bolezni velja, da sta odraz neustrezne 
higiene rok, umazanega okolja in nehigienskega načina 
življenja.

Druga tveganja

Otroci prihajajo tudi v stik s površinami oziroma 
tlemi, ki so lahko onesnažena s težkimi kovinami 
(svinec, kadmij, cink, nikelj, krom ...) zaradi neustrezne 
kakovosti peska ali naknadnega onesnaženja zaradi vpliva 
prometa, kurišč in industrije.

Obstoječe površine za igro naj bi bile kar 
najkvalitetnejše, primerne za otroke in prijetne tudi za 
starše oziroma spremljevalce otrok na igriščih, vendar 
pa marsikje ni tako. Zato so ogroženi predvsem 
mlajši otroci, ki te površine pogosto uporabljajo za 
igro. Nekatere njihove značilnosti omogočajo večji 
vnos kot pri odraslih. Pri tem mislimo predvsem na 
manjšo pozornost pri higieni rok, otroci z umazanimi 
rokami pogosto segajo v usta. Opažamo, da lastniki 
vodijo pse v parke, otroci pa kljub naporom 
zaskrbljenih staršev jedo zemljo ter si po igranju v 
peskovnikih ne umijejo rok.

Ob svetovnem dnevu zemlje 22. aprilu, 
katerega geslo je bilo Varujmo otroke in 
našo prihodnost, so predstavniki 
Pediatričnega oddelka Bolnišnice Slovenj 
Gradec in Zavoda za zdravstveno varstvo 
Ravne pripravili povzetek tveganj za 
zdravje otrok, ki so povezana s peskovniki 
in z javnimi igrišči.

Katera so torej možna 
tveganja, povezana z igro 
otrok v peskovnikih?

Okužba s črevesnimi paraziti

Črevesni paraziti so notranji zajedavci, ki živijo na 
škodo drugega organizma (gostitelja) in povzročajo 
podobna bolezenska stanja. Odporni so na nizke 
temperature (preživijo zimo) in kemična sredstva. 
Temperatura nad 60 °C in direktna sončna svetloba jih  
uničita, zato je  treba otroške peskovnike enkrat tedensko 
prekopavati. Manjše število parazitov, naseljenih v 
organizmu, še ne povzroča bolezni, pomembni pa so iz 
epidemiološkega stališča. Nosilci parazitov izločajo 
jajčeca ali ciste in tako se bolezen širi v okolje.

Kako zmanjšamo onesnaženje 
mivke v peskovnikih?

Poleg prizadevanj posameznika lahko tudi lokalne 
skupnosti, društva in drugi prispevajo k zmanjšanju 
onesnaženja mivke v peskovnikih.

Priporočamo, da bi vsak peskovnik imel pokrov ali pa 
bil kako drugače zaščiten pred vstopom živali, hkrati pa je  
pokrov tudi dobra zaščita pred dežjem. Treba bi bilo 
ustrezno zavarovati (z zaščitnimi ograjami) in označiti 
peskovnike in površine okrog otroških igrišč z ustreznimi 
oznakami ter tako preprečiti onesnaženje. Pomembno je 
redno menjavanje mivke. Svetujemo uporabo vrečk za 
odpadke živali, ki naj bi bile dosegljive ob zelo obiskanih 
sprehajalnih poteh, še posebej na igriščih, v bližini 
peskovnikov in območjih, kjer se otroci pogosteje gibljejo. 
Treba bi bilo tudi vzpostaviti nadzor nad upoštevanjem 
navodil o primernem obnašanju in režimu zagotavljanja 
ustreznih higienskih razmer na izpostavljenih območjih.

Ne smemo pa pozabiti tudi na splošno varnost na 
igrišču, in sicer v smislu ograjenosti in odstranitve 
nevarnih predmetov, greznic ter vodnjakov.

Zdenka Lužnik, dr. med., spec. pediater 
M ilan Špegel, dr. med., spec. pediater 
Metka Horvat, dr. med., spec. higiene 

Neda Mandl, dr. med.
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ŠPORT ŠPORT ŠPORT
PLAVANJE. Plavalci Fužinarja so tudi aprila letos 

nastopili na močnem mednarodnem mitingu v Luksemburgu. 
Udeleženca letošnjega mladinskega evropskega prvenstva, 
ki bo v Budimpešti, Damir Dugonjič in Vita Sonjak, sta bila 
posebej uspešna. Sonjakova je  med letnicami 1989 dosegla 
dve zmagi, na 100 in 200 m prsno, in osvojila še eno 3. 
mesto. Dugonjič je zasedel 1. mesto med letniki 1988 na 50 
m prsno in bil drugi na enkrat daljši razdalji. V  kategoriji 
kadetinj sta si po dve zmagi priplavali Anja Novak v 
hrbtnem in Kaja Sonjak v delfinovem slogu. Med letnicami 
1991 se je  z zmago na 200 m hrbtno na najvišjo stopničko 
povzpela Gabrijela Golob, ki je  bila še enkrat druga. Med 
najboljše tri so se uvrščale še: Adja Pečnik, Lea Kos, Petra 
Studenčnik in Tjaša Erjavec.

Na 18. mednarodnem mitingu pokala »Ježek« v 
Ljubljani je  9. in 10. aprila nastopilo 554 mladih plavalcev 
iz 31 klubov Slovenije in Hrvaške, med njimi 33 
Fužinarjevih mlajših dečkov in deklic. Najuspešnejša sta 
bila Mojca Sagmejster in Rem Sudar med letniki 1996. 
Mojca je  zmagala na 25 m hrbtno in bila še dvakrat draga in 
enkrat tretja ter v skupnem seštevku vseh rezultatov osvojila 
2. mesto. Sudar je  bil dvakrat tretji. Drugo mesto je  osvojila 
štafeta deklic Fužinarja 4 x 25 m mešano.

NAMIZNI TENIS. V aprilu je v Cerknici potekalo 
državno mladinsko prvenstvo. V igri posamezno sta 
zmagala Tomaž Roudi iz Murske Sobote in Katja Tomažič 
iz Radelj. Igralka Fužinarja Manca Fajmut seje uvrstila od 
5. do 8. mesta. Med dvojicami so državni prvaki postali 
Roudi in Ropoša iz Murske Sobote pri fantih ter 
Velenjčanki Jerič in Zera pri dekletih. Ravenčanki Manca 
Fajmut in Polona Župane sta osvojili 3. do 4. mesto. Med 
mešanimi dvojicami si je  naslov podprvaka priigrala 
Fajmutova s soigralcem Bojanom Ropošo.

Na dragem TOP 12 turnirju za člane in članice v Izoli 
sta bila v kakovostnejši L skupini najboljša Mitja Horvat iz 
Lendave in Petra Škafar iz Vrtojbe. Manca Fajmut je 
zmagala v 2. skupini in bo na naslednjem turnirju nastopila 
med najboljšimi igralkami.

Kadetsko državno prvenstvo je  potekalo konec aprila v 
Domžalah. Fajmutova je  bila v it^ri posamezno draga, od 5. 
do 8. mesta seje uvrstila Polona Zupanc, od 8. do 16. mesta 
pa Darja Gerold. Med dvojicami sta naslovjrrvakinj osvojili 
igralki ravenskega kluba Fajmutova in Župančeva, med 
mešanimi dvojicami pa je  Manca zmagala skupaj s 
soigralcem Škrabanom iz Puconcev. Tretja je  bila 
Župančeva v paru z Žibretom iz Kerne Puconci.

ATLETIKA. Na štadionu na Ravnali je v organizaciji 
Koroškega atletskega kluba potekalo 23. aprila odprto 
prvenstvo Slovenije v dolgih tekih. Med člani sta v teku na 
10.000 m državna prvaka postala Veber iz Sevnice in 
Grandovčeva iz Maribora. Domačin Peter Hamold je bil 
dragi. Med mlajšimi člani je  zmagal Kastelic iz Domžal, k ije  
bil tudi absolutni zmagovalec najdaljše preizkušnje. Četrti je 
bil Ravenčan Matej Sovič. Še ostale uvrstitve atletov KAK 
Ravne: Nežka Pori je  osvojila 2. mesto med starejšimi 
mladinkami, Borat Košutnik je bil peti v skupini mlajših 
mladincev. Četrta mesta sta osvojila Tilen Ramšak med dečki 
na 5000 m in Nina Močivnik med deklicami na 3000 m.

KEGLJANJE. Moška ekipa Korotana Prevalje je  
ponovila lanskoletni uspeh in na državnem prvenstvu v 
disciplini borbene igre v Celju osvojila 2. mesto. Državni

prvaki so postali kegljači mariborske Lokomotive, četrti 
so bili Slovenjgradčani.

Finale državnega prvenstva članskih dvojic je  potekalo
23. in 24. aprila na kegljiščih v Tržiču za moške in v 
Slovenski Bistrici za ženske. Imeniten uspeh sta s 7. 
mestom dosegli kegljavki Korotana Majda Verbole in 
Ivanka Sabljar. Slovenjgradčanki Verhovnikova in 
Hartmanova sta bili 13., Prevaljčanki Drofelnikova in 
Kreuhova pa sta pristali na 21. mestu. Pri moških sta 
Skopljakovič in Strašek iz Slovenj Gradca tekmovanje 
končala na 11. mestu med štiriindvajsetimi finalisti.

ŠPORTNO PLEZANJE. Na prvi tekmi evropskega 
prvenstva na umetni steni v Bmu na Češkem sta v 24- 
članski slovenski izbrani vrsti nastopila tudi tekmovalca 
ravenskega alpinističnega kluba. Ciril Vezonik je  med 
starejšimi dečki osvojil deseto, Katja Planinc pa med 
mladinkami 13. mesto. V  kategoriji kadetov je  bil 
Slovenjgradčan Miha Britovšek odličen peti.

INVALIDSKI ŠPORT. Na letošnjem turnirju »Alpe- 
Jadran« v sedeči odbojki, ki je bil 17. aprila na Ravnah, so 
med sedmimi ekipami zmagali odbojkaiji Krajišnika iz Banja 
Luke. Ekipa iz BiH je v finalu premagala Zagreb z 2 : 1 v 
nizih. V  tekmi za 3. mesto so odbojkaiji Prijedora porazili 
gostitelje tumiija ekipo IŠD Samorastnik Ravne z 2 :0 .

ŠAH. Zmagovalec četrtega letošnjega turnirja za odprto 
prvenstvo Koroške v pospešenem šahu na Ravnah je  bil 
Velenjčan Rado Rajkovič s 6,5 točke. Med 28 udeleženci si 
je  2. mesto s šestimi točkami priigral Marko Vrečič 
(Fužinar Hapro). Sledijo: Franc Rotovnik (Fužinar Hapro), 
Roman Navotnik (A-lizing Slovenj Gradec), Jože Kert 
(Fužinar Hapro) itd. Po štirih odigranih turnirjih vodi 
Ravenčan Vrečič pred Rajkovičem iz Velenja.

ŠPORTNIKI OBČINE RAVNE 
ZA LETO 2004

V aprilu so člani izvršnega odbora Zveze športnih 
društev Ravne opravili izbor najboljših športnikov 
občine Ravne za preteklo leto. Laskava naslova 
najboljših sta tokrat pripadla mladima športnikoma -  
odbojkarju Fužinarja Metala Tinetu Urnautu in 
namiznoteniški igralki Fužinarja Inter diskonta Manci 
Fajmut. Za najboljšo ekipo je  bila izbrana ženska 
namiznoteniška vrsta Fužinarja, ki se je  lani uvrstila v 
najvišjo državno ligo. Za ekipo so takrat nastopale: 
Manca Fajmut, Zala Šetina, Polona Župane, Ivana Zera 
ter igralka in trenerka Vesna Ojsteršek-Drnovšek.

Svečana proglasitev najboljših športnikov občine bo 
konec maja, ob zaključku tradicionalnih dnevov športa 
na Ravnah, ki bodo posvečeni spominu na Jožeta  
Šaterja, neutrudnega športnega delavca na Koroškem, 
dolgoletnega predsednika Zveze športnih društev in 
uglednega predsednika Mednarodnega olimpijskega 
združenja iger mladih športnikov.

Ivo Mlakar

ALPINISTIČNA NOVICA

V dolini Belske Kočne v Avstriji sta Vinko Močilnik 
in Stanko Mihev 3. aprila v štirih urah preplezala smer 
Bela sled. Poteka v severni steni Krničke gore, visoka je  
680 m in ima oceno III+, 20°-40°.

S. M.
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Poslovil se je  
Janko Kralj -  
dolgoletni planinski 
vodnik železarjev

Ni še minilo leto dni, odkar smo železarji 22. maja 
2004 prišli v Kamno Gorico, rojstni kraj Janka Kralja, 
kamor nas je  povabil na pohod. Sprejel nas je  v lepem 
sončnem jutru, ki je  napovedovalo čudovit dan. Ves 
prevzet nad množico pohodnikov in dobre volje se je 
trudil vsem razkazati vse zanimivosti kraja, okolice in 
planinske poti, po kateri nas je  vodil na Suhrno in 
Vodiško planino. Jankova ljubezen do domačega kraja 
in okolice je  odsevala tudi iz lične predstavitvene 
brošurice, ki jo  je  pripravil za nas in nas bo vedno 
spominjala nanj. Nihče od številnih pohodnikov takrat 
ne bi mogel niti pomisliti, da je  prijatelju še zadnjič 
stisnil roko v slovo.

Planinski vodniki slovenskih železarjev smo se 
srečali še ob koncu lanskega leta. Načrtovali smo 
pohode za letos in pri tem računali tudi na njegove 
bogate izkušnje ter pripravljenost, da železarje tudi 
v prihodnje vodi v gorski svet.

Vest o njegovi smrti se je  neverjetno hitro razširila 
med njegovimi prijatelji, zlasti med planinskimi vodniki 
slovenskih železarjev. Ob slovesu smo se poklonili 
njegovemu spominu in se mu zahvalili za vse, kar smo 
skupaj ustvarjali v dobro številne pohodniške družbe. 
Prišli so Jeseničani, njegovi nekdanji sodelavci iz zdaj 
že bivše Verige in Kroparji, pa prijatelji iz 
ljubljanskega Tovila, Inštituta za kovinske materiale in 
tehnologije, prišli so tudi Štorčani in Celjani iz bivše 
Žične ter prijatelji in železarji z Raven na Koroškem.

Slovo od prijatelja, s katerim smo več kot 
trideset let vestno in družno sodelovali z roko v roki 
pri iskanju novih in novih poti ter navez pri vodenju 
slovenskih železarjev v gorski svet, je  izjemno 
težko. Janka smo imeli radi in pogrešali ga bomo.

Fr. Telcer

100. pohod železarjev na Triglav

Poklicni gasilci
so se pomerili na Poseki

Čeprav na Poseki že cvetijo zvončki, šele zdaj 
objavljamo fotografijo z zaključne prireditve po 
smučarski tekmi članov Zveze slovenskih poklicnih 
gasilcev. Okoli sto se j ih  je  4. februarja pomerilo v 
veleslalomu na Poseki. Organizacija, ki je  bila v 
rokah njihovih ravenskih kolegov pod vodstvom 
Romana Lupuha, je  bila deležna pohvale, po ocenah 
udeležencev je  bilo »smučanje na Poseki enkraten 
užitek«, prijetna pa je  bila tudi zaključna prireditev, na 
kateri je  tekmovalce pozdravil župan Občine Prevalje 
dr. Matic Tasič (na fotografiji).
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KADROVSKA GIBANJA
V MARCU

Konec marca 2005 je v ravenskem delu koncerna 
Slovenska industrija jekla delalo 1.391 zaposlenih. V  
zasebnih in drugih podjetjih, ki so nastala iz 
Železarne Ravne ter so vključena v to rubriko, je bilo 
31.3.2005 zaposlenih 1.034 oseb.

DRUŽBA ŠTEVILO ZAPOSLENIH
M ETAL 955
ŠERPA 131
STO 2
NOŽI 195
ZIP CENTER 108
PETROL ENERGETIKA 113

RAVNE 74
ŠTORE 39

STYRIA VZM ETI 166
TRANSKOR 46
T. K. RAVNE 5
GASILSKI ZAVO D 14
EUREST 43
SISTEMSKA TEH N IKA 316
STROJI 130
A k e r s  v a l j i 77
OPREMA 124

FLUKTUACIJA

Sklenitve delovnega razmerja

V družbah Slovenske industrije jekla so marca sklenili 
12 delovnih razmerij: 10 v Metalu (8 za določen in 1 za 
nedoločen čas, 1 za čas pripravništva) in 2 v ZIP centru (za 
določen čas).

Poročilo iz drugih družb: za določen čas so zaposlovali 
v Strojih (8 delavcev) in Opremi (3), za nedoločen čas pa v 
Akers valjih (1) in v Opremi (1).

Prekinitve delovnega razmerja

V  železarskih družbah so zabeležili naslednje 
prekinitve: 5 v Metalu (vzroki: upokojitev, potek zaposlitve 
za določen čas, sporazumna prekinitev delovnega razmerja, 
izredna odpoved pogodbe o zaposlitvi, mirovanje pravic iz 
delovnega razmerja), 1 v Šerpi (sporazumna prekinitev), 1 v 
Nožih (sporazumna prekinitev) in 4 v ZIP centru (potek 
pogodbe za določen čas).

Spremembe v drugih družbah: sporazumne odhode 
zaposlenih so zabeležili v družbi Styria Vzmeti (1), 
Sistemski tehniki (I), Opremi (2) in Strojih (1), kjer je še 7 
delavcem potekla pogodba o zaposlitvi za določen čas.

Po podatkih Smeri, d. o. o. in 
kadrovskih oddelkov podjetij povzela A. Č.

ZAHVALI
Nihče ne umre, dokler živi spomin nanj.

Ob boleči izgubi dragega očeta, tasta, dedka, 
pradedka Antona Strigla st. z Raven na 
Koroškem, Na šancah 37, se iskreno zahvaljujemo 
vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem 
in sodelavcem, ki ste ga v tako velikem številu 
pospremili na njegovi zadnji poti. Zahvaljujemo se 
Pihalnemu orkestru železarjev Ravne, pevcem 
kvinteta Ajda, gospe Horjakovi, gospodu 
Kavtičniku in gospodu župniku za opravljen 
pogrebni obred. Posebna zahvala pa je  namenjena 
vsemu osebju Doma starostnikov Črneče, ki so tako 
lepo in nesebično skrbeli zanj.

Vsi njegovi

Ob nenadomestljivi izgubi mojega moža Janka 
Kralja se zahvaljujem vsem prijateljem planincem 
za izrečena sožalja, cvetje in sveče. Posebna zahvala 
za spremstvo na njegovi zadnji poti.

Žena Lenčka

Izdaja: Fužinar Ravne, d. o. o., Koroška cesta 14, 
Ravne na Koroškem.

Uredništvo: glavna in odgovorna urednica mag. 
Andreja Čibron-Kodrin, tehnična urednica Jelka 
Jamšek in lektor Miran Kodrin, prof.

Objavljene fotografije so prispevali: uredništvo, 
Stanko Mravljak, arhiv Gasilskega zavoda Ravne 
in Fotostudio Ocepek.

Tel.: (02) 870 64 41, interno 6441. Faks: (02) 82 23 
013. Elektronski naslov: Andreja.Cibron@sz-metal.si

Tisk: ZIP center, d. o. o., Koroška cesta 14, 
Ravne na Koroškem.

Naklada: 1.880 izvodov. Glasilo je  obdavčeno 
z 8,5-odstotnini DDV.

Objavljenih prispevkov ni dovoljeno kakorkoli 
ponatisniti brez pisnega dovoljenja uredništva.
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NAGRADNA KRIŽANKA

s iu u i j in d  »r i j izn ica
PER
INFORMATIVNI fu ž in a r

Nagradna križanka št 111 -  rešitev vodoravno: PRVI
MAJ, PAT, ROBERTO, ETA, ABO, EL, OSAT, ZADRŽANJE, 
NN, JANA, MOK, IKRA, TRS, MI, KAM, OKVIR, AZI, 
DARKO, BANANA, LARS, OREL, BLATO, RACA, EKRAN.

Žreb je odločil, da brisače, darilo Metala Ravne, 
prejmejo: SONJA ROŽENIČNIK, Metal Ravne; TOM O  
BLATNIK, Sistemska tehnika in VALERIJA MANDL, SŽ 
Oprema Ravne. Č ES TITA M O !

Nagradna 6 58(497  1 2 ) ( 08 5  3 ) 
svoje podatke 
2005 na naslcn 
Informativnega 3 0 0 9 1 4 4  5 
Koroškem. Zar
rešitve fotokopirane križanke. Vsakdo lanko v z tc u a u ju  
sodeluje le z eno rešitvijo. Rešitev križanke in imena 
nagrajencev bomo objavili v prihodnji številki.
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Tokratne nagrade je prispevala Slovenska vojska, 
med reševalce pa jih bo razdelil žreb. 

Nagrade so lepe, in sicer: 1. nagrada: spalna vreča; 2. nagrada: brezrokavnik; 
3. nagrada: zgoščenka Orkestra slovenske vojske Pod slovenskim praporom.
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